

Title (en)

DEVICE FOR CONTINUOUSLY COLLECTING A DIALYSATE SAMPLE.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR KONTINUERLICHEN ENTNAHME EINER DYALISATPROBE.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR RECUEILLIR EN CONTINU UN ECHANTILLON D'UN DIALYSAT.

Publication

EP 0550718 A1 19930714 (FR)

Application

EP 92914816 A 19920717

Priority

FR 9109319 A 19910719

Abstract (en)

[origin: FR2679334A1] A method and a device for collecting a dialysate sample for a qualitative and quantitative analysis of all the dialysate collected during replacement therapy for renal failure. In a preferred embodiment, the device (10) comprises a buffer receptacle (20) consisting of a cylindrical container on a separator (30). The separator (30) has a collecting chamber (36) with a number of calibrated ducts (39 and 42) formed at its periphery. Calibrated ducts (39) open into a flow channel (38) and the dialysate conveyed by said ducts passes into a discharge duct (34), whereas calibrated ducts (42) lead to a collector (41) communicating with a duct (35). The dialysate collected at the outlet of duct (34) is analysed. This device allows the dialysate generated during a dialysis process to be sampled continuously, and the composition of this sample represents that of all the dialysate produced.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un procédé et un dispositif pour recueillir un échantillon de dialysat en vue de l'analyse qualitative et quantitative du dialysat total recueilli durant le traitement substitutif de l'insuffisance rénale. Selon un mode de réalisation préféré, le dispositif (10) comporte un réservoir tampon (20) constitué par un récipient cylindrique monté sur un séparateur (30). Le séparateur (30) présente une chambre collectrice (36) à la périphérie de laquelle est ménagé un certain nombre de conduits calibrés (39) et (42). Les conduits calibrés (39) débouchent dans une gouttière (38) et le dialysat évacué par ces conduits aboutit dans un conduit d'évacuation (34). Les conduits calibrés (42) aboutissent dans un collecteur (41) qui communique avec un conduit (35). Le dialysat recueilli à la sortie du conduit (34) est destiné à être analysé. Ce dispositif permet d'échantillonner de façon continue le dialysat généré au cours d'un processus de dialyse, la composition de cet échantillon étant représentative de celle de l'ensemble du dialysat produit.

IPC 1-7

A61M 1/16; G01N 1/10; G01N 1/18; G01N 1/20

IPC 8 full level

G01N 1/20 (2006.01); **A61M 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A61M 1/1609 (2014.02 - EP US); **A61M 1/1619** (2014.02 - EP US); **G01N 1/2035** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9302346A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2679334 A1 19930122; FR 2679334 B1 19970627; EP 0550718 A1 19930714; US 5404761 A 19950411; WO 9302346 A1 19930204

DOCDB simple family (application)

FR 9109319 A 19910719; CH 9200150 W 19920717; EP 92914816 A 19920717; US 3017293 A 19930315